

Date: 22 June 2025

التاريخ: 22 يونيو 2025

Market Disclosure on the proposed merger with Sohar International Bank SAOG

Further to Ahli Bank SAOG's ("Ahli Bank") previous disclosures dated 8 and 10 April 2025 regarding the proposed merger with Sohar International Bank SAOG ("Sohar International"), and since both banks have not received necessary regulatory approvals as of date to progress further with the merger, the Board of Directors of Ahli Bank has resolved on 22 June 2025 to postpone further discussions with the Board of Directors of Sohar International regarding the proposed transaction until further notice.

In light of this development, and in alignment with the Bank's capital planning objectives, the Board of Directors of Ahli Bank has also resolved to proceed with the capital increase through a rights issue of OMR 50 million, which had been previously announced on 26 March 2025 and subsequently cancelled due to the merger discussions. The Bank will now proceed with all necessary steps to implement the rights issue, including obtaining the required regulatory approvals.

Ahli Bank will continue to disclose any material developments to the market in accordance with applicable laws and disclosure regulations.

إفصاح حول مستجدات مقترح الاندماج مع بنك صحار الدولي ش.م.ع.ع

إلحاقا إلى الإفصاحات الصادرة عن البنك الأهلي ش.م.ع.ع ("البنك الأهلي") بتاريخ 8 و10 أبريل 2025 بشأن مقترح الاندماج مع بنك صحار الدولي ش.م.ع.ع ("صحار الدولي")، ونظراً لعدم حصول البنكين على الموافقات التشريعية اللازمة حتى تاريخه للمضيّ قدماً في مسار الاندماج، فقد قرر مجلس إدارة البنك الأهلي بتاريخ عونيو 2025 تأجيل المفاوضات مع مجلس إدارة صحار الدولي بشأن مقترح الاندماج في الوقت الراهن.

وبناءً عليه، وضمن خطة البنك لتعزيز قاعدته الرأسمالية، قرر مجلس الإدارة المضي قدمًا في إجراءات زيادة رأس المال من خلال إصدار حق الأفضلية بمبلغ 50 مليون ريال عماني، والتي تم الإعلان عنها سابقًا بتاريخ 26 مارس 2025 ومن ثم إلغائها بسبب مناقشات الاندماج. وسيباشر البنك اتخاذ الخطوات اللازمة لإصدار أسهم حق الأفضلية والحصول على الموافقات التنظيمية للإصدار.

سيواصل البنك الأهلي الإفصاح عن أي تطورات جوهرية، وذلك وفقًا للأطر التشريعية والأنظمة المعمول بها.

With Regards,

Said Abdullah Al Hatmi Chief Executive Officer وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،

سعيد بن عبدالله الحاتمي الرئيس التنفيذي

Ahli Bank S.A.O.G

البنك الأهلي ش.م.ع.ع. ص.ب. ۵۵۰. الرمز البريدي الله ميناء الفحل، سلطنة عمان المرمز البريدي الله (۱۹۲۸) (۱۹۲۸) (۱۹۲۸) (۱۹۲۸) الله (۱۹۲۸) (۱۹۲۸) (۱۳۲۸) (۱۳۲۸) (۱۳۲۸) (۱۳۲۸) (۱۳۲۸) (۱۳۲۸) (۱۳۲۸)

رقم السجل التجاري: ١١٥٥٨ه٠ رقم البطاقة الضريبية: ٨٠٧٤٣٣٨